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I n t e r p e l a c j a  

W zwipku z bulwersujqcq mieszkaric6w osiedla sprawq wycinki drzew 
na cmentarzu komunalnym przy ul. Dusznickiej m c a m  siq z prosbq 
o udzielenie nastqpuj qcej informacji. 

Kiedy zostalo udzielone ostatnie zezwolenie na wycinkq drzew na cmentarzu 
kto wysQpi1 z wnioskiem i jakie czynnosci proceduralne towarzyszyky zalatwieniu 
zgody na wycinkq ? 

Czyrn byla uzasadniana koniecznoSC przeprowadzenia wycinki 
i na czyj koszt przeprowadzona? Jakie by@ dyspozycje co do drewna pochodz+ego 
z wycinki? 


